

Camp Information 營地資訊

1. Small groups will meet first in the chapel and then decide on a permanent meeting place.
各靈修小組將先在大堂集合，然後各組選擇一個比較固定的聚會地點。
2. All sermons will be delivered in English with side by side interpretation into Mandarin.
所有講道講員會用英文，在台上翻譯成國語。
3. The group photo will be taken at the campfire.
集體合影將在營火燃放地點拍照。
4. We will have a volleyball competition in the gym on Saturday afternoon..
我們將在星期六下午舉辦排球賽。
5. If weather permits, we will have a canoe race at the lake on Sunday afternoon.
如果天氣許可的話，我們將在星期日下午舉辦獨木舟賽。
6. Free time facilities available: 自由活動:
 - Indoor pool (WARNING: There are no lifeguards – children must have adult supervision.)
室內游泳池：沒有救生員，需有成人監管
 - Outdoor basketball court and sand volleyball courts 戶外籃球、沙灘排球
 - Softball and recreation fields 壘球和休閒場地
 - Mini golf 迷你高爾夫球
 - Archery 射箭
 - Gym 室內體育場
 - Six acre lake for swimming, fishing, or paddle boats
六英畝大的人工湖可供游泳、釣魚、划船
 - Nature trail 自然小道
7. The Gift Shop and Pit Stop will be open on Saturday afternoon.
紀念品商店和小賣部在星期六下午開放。
8. A first aid kit will be available on the desk in the foyer of the chapel for minor injuries.
在教堂的門廳備有急救藥箱，供輕微受傷使用。